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JEGYZŐKÖNYV 

 

Elnökségi ülés 

2022. március 16. szerda 18:00 

Helyszín: Microsoft Teams/ELTE HÖK irodai tárgyaló terem (Budapest, Múzeum 

körút 4/A) 

 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK Nagymihály Levente 

ELTE BGGYK HÖK Horváth Sára Tekla 

ELTE BTK HÖK Dióssy Anna Laura 

ELTE GTK HÖK Molnár Levente 

ELTE IK HÖK Deák Dalma Annamária 

ELTE PPK HÖK Diczkó Dalma 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

ELTE TáTK HÖK Livingston Zoltán Ajene 

ELTE KolHÖK Kis Zsanett 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Bajnay Márta (jegyzőkönyvvezető, elnöki 

referens) 

ELTE EHÖK Bognár Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Szabó Tamás (elnöki megbízott) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Hajdu Zsófia (elnök) 

ELTE IK HÖK Árva Lúcia 

ELTE PPK HÖK Nagy Cintia 

ELTE KolHÖK Petró Marcell (alelnök) 
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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 11 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Menekülthelyzet 

Varga Réka elmondja, hogy vendéghallgatókat, kortárs hallgatókat fognak elsősorban az 

ELTE kollégiumaiban elszállásolni, ám a minisztérium számít a hallgatók segítségére más 

fronton is, többek között az érkező menekültek informálására, tőlük való adatgyűjtésre, 

Budapestre érkezéskor való segítésére, vagy önkéntesen felajánlott szállások felkutatására, 

összegyűjtésére. Jeges Viktor kérdezi, hogyha valaki jelentkezik önkéntesnek, akkor kap-e 

tanulmányi mentességet. Varga Réka válasza, hogy az önkéntes személyek kapnak igazolást, 

amelyet az oktatóknak, az egyetemeknek el kell fogadniuk.  

Adományok 

Varga Réka tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy a jövő hét folyamán tudják elszállítani a 

karokról az addig beérkezett adományokat. Hozzáteszi, hogy ezzel kapcsolatban további 

egyeztetések folynak, hogy milyen koncepció alapján szállítják el a karokról az adományokat. 

Kiegészíti, hogy amennyiben a ELTE Karrierközpont nem tudja elvállalni, akkor a 

Vöröskereszttel veszik majd fel a kapcsolatot.  

Szociális támogatások bírálóinak díjazása 

Varga Réka tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy sokat gondolkodtak a szociális támogatások 

bírálóinak díjazásán, hiszen benyújtották azt az igényt, hogy szeretnének emelni a díjon, 

ugyanakkor nem igazságos a rendszer abból a szempontból, hogy kérvényenként jár a 

honoráció, pedig egyesek nagyobb hibarátával dolgoznak. Elmondja, hogy két megoldási 

alternatívát találtak ki. Kifejti, hogy a kérvényenkénti honorációt azt egy az egyben az EHÖK 

fizeti ki a bírálóknak és nem a karok feladata lenne a kifizetés. Hozzáteszi, hogy ehhez még 

hozzájön a bírálókat ellenőrző Operatív Bizottság jegyzőkönyveinek értékelése, ami alapján a 

kiemelkedően teljesítő bírálók jutalomban részesülnek. Kiegészíti, hogy a jutalom is EHÖK-ös 

keretből fog menni.  

Dióssy Anna Laura és Deák Dalma azt támogatnák, hogy a bírálók kérvényenkénti kifizetését 

továbbra is kari keretekről történjen, a jutalmazás pedig EHÖK keretről.  Deák Dalma ezen 
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kívül megkérdezi, hogy az EHÖk keret ezeket a terheket elbírná-e, ha már konszenzus születik 

a KolHÖK bírálóinak kérdésében is. Varga Réka elmondja, hogy a szociális támogatásokat 

honoráló kifizetések beleférnének a keretbe, utóbbiról még nem született konszenzus, hogy 

milyen alapon történne azon hallgatók honorálása. Dióssy Anna Laura ezen kívül 

szorgalmazza, hogy a jutalmak számításakor vegyék figyelembe a kari szociális képviselő 

észrevételeit is, akik az adott karon behatóbban is megfigyelhették az egyes bírálók 

teljesítményét, ezt az elnökség többi tagja is támogatja. 

Kis Zsanett kérdezi, hogy ez közéleti ösztöndíj lesz-e. Varga Réka válasza, igen. Kis Zsanett 

kérdezi, hogy akkor a kollégiumot, miért nem tudják hasonló keretek között megoldani. Szabó 

Tamás válasza, hogy ezek eltérő struktúrák. Kéri, hogy ezzel kapcsolatban egyeztessenek velük 

időpontot és megbeszélik együtt, hogy milyen megoldás lehetséges. Hozzáteszi, hogy nem arról 

van szó, hogy technikailag nem megvalósítható. Szabó Tamás elmondja, hogy a szociális 

támogatás bírálóinak ahhoz egy több lépcsős minőségbiztosítási rendszeren kell keresztül 

menniük, hogy bírálhassanak, folyamatosan zajlik a bírálók vizsgáztatása és később egy 

utóellenőrzése, ami alapján látják, hogy milyen hiba rátával dolgozott melyik bíráló. Ez a 

kollégiumi kérvények bírálásánál még nem került többek között bevezetésre, mely ahhoz, hogy 

ugyan azon az alapon legyenek honorálva a kollégiumi bírálók, mint a szociális támogatásokat 

bíráló hallgatók, így ezek általánosítására is szükség lenne. Petró Marcell ismerteti a 

kollégiumi kérvények bírálásának folyamatait, szerinte hasonló minőségbiztosítási elemeket ez 

a folyamat is magában foglal, de ő is szorgalmazza az ezzel kapcsolatos további egyeztetéseket.  

Varga Réka összegzi, hogy a szociális támogatások bírálói díjazásáról való döntést a 

következő elnökségi ülésre halasztják. 

2. Egyebek 

Tanulmányi ösztöndíjak utalása 

Dióssy Anna tájékoztatja az elnökséget, hogy az elmúlt hét során a Tanulmányi Hivatal a 

tanulmányi ösztöndíjak utalása napján vették észre, hogy rosszul számolták ki a tanulmányi 

ösztöndíjakat. Kifejti, hogy a téves kifizetések majdnem 2000 hallgatót érintettek, ebből 1700-

at negatívan. A megoldáson a karral együtt dolgoztak, kompenzálva a hátrányosan érintett 

hallgatókat, többek között a BTK HÖK erőforrásainak hozzájárulásával is.  

Pedagógus sztrájkkal kapcsolatos tájékoztató levél 

Jeges Viktor ismerteti a pedagógus sztrájkkal kapcsolatban érkezett tájékoztató levél tartalmát 

az elnökség tagjaival. Varga Réka erre reflektál, hogy ezzel kapcsolatban egyeztett Lőrincz 

Péterrel, az ELTE HÖK tanárképzésért felelős referensével és ezek a jövőben folytatódnak 

majd vezetői szinteken is.  

Gólyatábor, gólyabál, diplomaosztó 

Deák Dalma elmondja, hogy a voltak zánkai helyszínbejáráson és mindenkivel egyeztett az 

elmúlt héten ezzel kapcsolatban, ám továbbra sem csatlakoznak a zánkai táborok sorához. 
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Molnár Levente kérdezi, hogy a karok maguknak szervezhetnek-e gólyabált. Jeges Viktor 

szerint ez nem elnökségi döntés kell legyen. Molnár Levente szerint, ha az egyik kar csinál 

gólyabált, akkor a hallgatókban felmerülhet, hogy a másik miért nem. Varga Réka szerint erre 

vannak a kari rendezvények. 

3. EHSZÖB tag delegálása 

Varga Réka tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy Horváth Tünde, ELTE HÖK pályázatokért 

felelős alelnök benyújtotta lemondását. Hozzáteszi, hogy ez azzal jár, hogy az EHSZÖB-be új 

tagot kell delegálni. Kéri az elnökség tagjait, hogy erről szavazzanak a mai napon. Varga Réka 

Bognár Fannit javasolja a EHSZÖB tagnak. 

Takács Luca kérdezi, hogy tudják ki fogja betölteni Horváth Tünde pozícióját. Varga Réka 

válasza, hogy Dióssy Anna javaslatára Töreki-Koczka Zsóka fogja betölteni, mint pályázati 

asszisztens. Takács Luca kérdezi, hogy addig az ISZTK-val kapcsolatban Varga Rékát 

keressék. Varga Réka válasza, hogy igen, továbbra is őt keressék.  

Az elnökség Bognár Fanni személyét 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett ESZÖB taggá 

választja.  

Nagymihály Levente 19 óra 32 perckor elhagyja az elnökségi ülést. 

LEN 

Jeges Viktor kérdezi, hogy a LEN költségvetését mikor beszélik át. Szabó Tamás válasza, 

hogy tudnak róla beszélni, de még várnak végleges árajánlatokat. Elmondja, hogy az EFOTT-

tal együttműködve fogják szervezni és tartalomra hasonló lesz, mint amilyen legutóbb volt, a 

pultot az ELTE Szolgáltató Kft. fogja üzemeltetni.  Bognár Fanni kéri az elnökség segítségét 

a LEN civil falu kari tartalommal való megtöltésében.  

 

Varga Réka 19 óra 40 perckor lezárja az ülést.  
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Hajdu Zsófia 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 Bajnay Márta 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


